
Sprawozdanie z trzeciego spotkania miejskiej oświatowej GWD
Drugie spotkanie odbyło się 22 i 23 marca 2012 r. w Bytomiu. 

Podstawowe cele spotkania były następujące:

1. Analiza wyników badań ankietowych

2. Wymiana  doświadczeń  dotyczących  tematu  wiodącego: 
bony oświatowe różnych rodzajów w teorii i praktyce.

Przebieg spotkania
Zebranych przywitał Prezydent Bytomia Piotr Koj. Potem naczelnik Wydziału Edukacji, Mar-
cin Popławski omówił główne osiągnięcia i problemy bytomskiej oświaty.

Następnie zaprezentowałem sposób posługiwania się witryną internetową służącą umożli-
wiającą analizowanie wyników badań ankietowych. Niestety, witryna ta zaczęła działać do-
piero na kilka dni przed spotkaniem, dlatego uczestnicy spotkania nie mieli możliwości przy-
gotowania się do zrealizowania planowanego celu spotkania, czyli przedyskutowania rezulta-
tów ankiet. W związku z tym realizację tego celu przeniesiono na spotkanie w Szklarskiej Po-
rębie.

Kolejna część spotkania poświęcona była funkcjonowaniu bonów oświatowym różnych ro-
dzajów. Na wstępie przedstawiłem uwarunkowania funkcjonowania tradycyjnego, negocja-
cyjnego podziału środków na utrzymanie szkół oraz  teoretyczne warunki,  które powinien 
spełniać dobry system podziału. Następnie przedstawiciele Oleśnicy, Maria Susidko i Wale-
rian Pietrzak, omówili stosowany w tym mieście wariant bonu oświatowego, a ja przedstawi-
łem założenia tzw. bonu organizacyjnego. Merytoryczną część pierwszego dnia spotkania za-
kończyła dyskusja.

Drugi dzień spotkania poświęcony był na zapoznanie się z działalnością wybranych jednostek 
oświatowych: Przedszkola Miejskiego nr 10, Szkoły Podstawowej nr 51, Zespołu Szkół Tech-
nicznych oraz Zespołu Szkół Specjalnych nr 3.

Podczas spotkania ustalono także temat wiodący najbliższego spotkania.

Ustalenia
Podczas spotkania ustalono, że:

3. Następne spotkania odbędą się 14 i 15 czerwca w Szklar-
skiej Porębie.



4. Przed  tym  spotkaniem  członkowie  grupy zapoznają  się  z 
wynikami badań ankietowych i zastanowią nad uwarunkowaniami tych wyników.

5. Tematem wiodącym spotkania w Szklarskiej Porębie będzie 
funkcjonowanie zespołów ekonomiczno-administracyjnych szkół.
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